
Referat årsmøte 2022 i Sortland 
bridgeklubb. 

 
  Møtested: Kantina XL – bygg. 

  Tid: Tirsdag, den 14. februar kl. 1800 – 1830. 

Frammøte: 26 personer deltok på møte – herav 5 ”ikke – medlemmer”, men personer som spiller fast i 

klubben. 

 

Presis kl. 1800 kunne klubbens leder, Brynjar Berntsen, ønske de frammøte velkommen. 

 

SAK 1:   VALG AV MØTELEDER OG SEKRETÆR: 

  Det ble fremmet forslag på Brynjar som møteleder og sekretær. 

 

VEDTAK : Enstemmig. 

 

SAK 2:  GODKJENNE INNKALLING OG DAGSORDEN: 

Innkalling og sakliste ble framlagt på spillekvelden den 31. januar. På innkalling framkom det at frist for å 

fremme forslag til årsmøte var satt til 7.februar. 

Årsberetningen ble utlagt til de frammøtt i god tid før årsmøte startet. 

 

VEDTAK:  Enstemmig. 

 

SAK 3:  VALG AV 2 PERSONER TIL Å UNDERSKRIVE PROTOKOLLEN: 

  Det framkom forslag på Annelise Sundberg og Arnt Ivar Arntsen. 

 

VEDTAK:  Enstemmig. 

 

SAK 4:  STYRETS BERETNING: 

  Leder leste styrets beretning for 2022. 

Der framkom en feil i beretningen – hva angår deltakelse NM klubblag. I den framlagte beretning står 

det at Sortland BK 1 ble utslått i 3. runde. Det rette skal være at laget ble utslått i 4. runde. 

Leder takket medlemmene for nok et hyggelig år i klubben. Samtidig ga han en stor takk til de som 

kommer og spiller sammen med oss – både de fra Stokmarknes og den/de fra Bø. 

Videre ga han ros til Kristian for utrettlig arbeid med nybegynnerkurs,” innpisking” av spillere, så vel til 

klubbkveldene som til oppsatte turneringer. Han gjør også en stor jobb med å dublere kort til våre 

klubbkvelder. 

Likeledes ble Tommy takket for en meget god jobb med regnskap og budsjett. 

Stor takk til øvrige i styret for hyggelige og givende møter – til beste for klubben. 

 

VEDTAK:  Enstemmig godkjent. 

 

SAK 5:  REGNSKAP MED REVISORS UTTALELSER: 

Klubbens regnskapsfører – Tommy – framla et meget godt og oversiktlig regnskap for 2022. Han 

gjennomgikk alle poster og ga begrunnelse for de framlagte tall. 

Klubben hadde et lite overskudd siste året – kr. 3.445,-. Vi hadde forventet et underskudd, men grunnet 

mva. kompensasjon, grasrotandel og litt mindre utgifter – enn først antatt – kan man glede seg over et 

resultat i pluss. 

Balansen viser at klubbens egenkapital per 31.12.2022 er kr. 291.414,- 

Revisjonsberetningen ble opplest av vår revisor – Kjell Steinar Pettersen. Han kunne opplyse at 

regnskapet var godt og oversiktlig – det kunne framlegges uten merknader. 



( Terje Ingvaldsen – tidligere revisor – ga også ros til vår regnskapsfører for meget godt og oversiktlig 

regnskap) 

Revisor ba årsmøte godkjenne det framlagte regnskap. 

 

VEDTAK:  Klubbens regnskap enstemmig godkjent. 

 

SAK 6:  FORSLAG TIL BUDSJETT: 

  Klubbens regnskapsfører – Tommy – kunne, som vanlig, framlegget et godt utarbeidet budsjett for 2023. 

  Budsjettet er oppsatt med et lite overskudd – kr. 244,- 

 

VEDTAK:  Budsjett for 2023 enstemmig godkjent. 

 

SAK 7:  INNKOMNE FORSLAG: 

  Det var ikke fremmet noen forslag til årsmøte – verken fra medlemmene eller styret. 

 

SAK 8:  FORSLAG TIL TERMINLISTE: 

  Styret kunne framlegge en utarbeidet terminliste for perioden 14.02.2023 – 12.03.2024. 

  Det framkom ingen bemerkninger til terminlista. 

Rolf Jostein Lehn håpet at denne ble lagt ut på klubbens hjemmeside så snart som mulig. Styret lovet at 

dette vil bli ordnet. 

 

VEDTAK:  Enstemmig godkjent. 

 

SAK 9:  VALG: 

  Følgende personer er på valg for perioden 2023 – 2025: 

  Leder: Brynjar Berntsen 

  Styremedlem: Kristian B. Ellingsen 

  Styremedlem: Audun Aanes-Stranda 

  Varamedlem: Lisbeth Møller Pedersen 

   

  Valgkomiteens Innstilling v/ leder Jan Normann Jakobsen. 

  Gjenvalg på samtlige. 

 

VEDTAK:  Enstemmig godkjent. 

 

 

 

Sortland, den 14. februar 2023. 

 

………………………………………………….. 

Brynjar Berntsen. Sekretær/ref. 

 

 

……………………………………………………      …………………………………………………… 

Annelise Sundberg.        Arnt Ivar Arntsen. 

 

 

   

   


